



## Rawatan - rambut penjagaan - RAYWELL

### BIOKUR - JATUH



**RAYWELL** 

✉ bazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 www.globelife.com/raywell/



### BIOKUR - JATUH

#### **BIOKUR MERAWAT WANITA LOTION ATAU LELAKI jatuh PENCEGAHAN**

Dibuat dengan minyak pati rosemary, lemon, bijaksana, pain, bunga cengkih dan konfeti, melakukan kejatuhan tindakan pencegahan, membersihkan kulit kepala dan merangsang mentol rambut dan membolehkan keseimbangan sempurna dari proses pertumbuhan rambut dan menghalang ' keguguran rambut yang tidak normal.  
pakej :. kotak 12 botol kecil

#### **MERAWAT LOTION G**

Dibuat dengan merangsang minyak pati, kulit adalah preparer boleh merangsang peredaran mikro dan membuka liang-liang untuk membolehkan pengoksigenan yang lebih baik dan penyerapan yang lebih baik daripada jatuh losyen.

#### **MERAWAT LOTION C**

A Dermo pemurni minyak pati, ia dapat menghilangkan kelemumur berlebihan dan menghalang reformasi dalam jangka pendek.

#### **MERAWAT LOTION D**

Berdasarkan penulenan Dermo dan minyak pati yang menenangkan, ia mampu untuk memadamkan pembentukan berlebihan sebum, membersihkan kulit kepala.  
pakej :. botol muncung aplikator dengan 100 ml

#### **CREAM BASE Trivalen**

Dibuat dengan minyak pati, adalah krim kulit regularizing keabnormalan kulit utama dan sokongan yang penting untuk pencampuran minyak pati tulen.  
pakej :. 250 botol ml

#### **MINYAK Phyto ANTI - Kelemumur MINYAK Phyto - Phyto MINYAK SEBO IMBANGAN**

3 minyak adalah tulen untuk digunakan dalam kes-kes penting bergaul dengan trivalen asas krim.  
pakej :. 15 ml penitis

## **2- FASA PENYUSUNAN SEMULA**

Semburan losyen yang membolehkan anda untuk menguraikan rambut anda keras, melindungi rambut anda daripada kepanasan pengering atau plat, berkhasiat dan menyusun semula serat rambut.

pakej :. botol Spray 250 ml

### **BIOKUR VOLUME SYAMPU**

Syampu sesuai untuk rambut halus dan rapuh dengan kilang Surfaktan. Perlahan-lahan membersihkan memberikan jumlah dan rambut ke.

pakej :. botol 250 ml dan 1000

### **FLUID VOLUME BIODUR**

Semburan Keratin yang memberikan jumlah dan badan untuk rambut halus dan rapuh.

pakej :. botol Spray 250 ml

### **SCRUB BIODUR**

Microgranules sayuran detergen yang kaya boleh menghapuskan sel-sel kulit mati dari kulit kepala, menyediakan untuk menerima bahan-bahan aktif yang diperlukan.

pakej : 250 tiub ml .